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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Van-e lehetőség a teherforgalom korlátozására a 470-es főút Békés városát érintő szakaszán, kivéve persze a
célforgalmat?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Szabó Pál miniszter
úrhoz.

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Nem új kelet ű problémát érintő kérdéssel fordulok Önhöz, Önökhöz . Békés Megye közúthálózatának
kiépítettsége, használhatósága sajnos jócskán elmarad attól a szintt ől, amit a térség lemaradása és a megyébe n
található utak állapota indokolna. A megfelelő elkerülő szakaszok hiányában nemcsak a befektet ők tartják
magukat távol a környékt ő l, nemcsak a tranzitforgalom akadozik a városokon való áthaladással, hanem a már ot t
élők mindennapjait is megnehezíti a tarthatatlan helyzet . Jól tudom, hogy az elmúlt években az ütemezet t
felújítások mellett új útszakaszok is létesültek a megyében, elég említeni a békéscsabai vagy éppen az orosház i
elkerül ő utak kiépítését. Remélem, hogy ez csupán a kezdet egy hosszabb fejlesztési folyamatban . Engedje meg ,
hogy felhívjam figyelmét a 470-es út és Békés városa közötti kapcsolatban rejl ő problémákra . Az említett főút
jelenleg a megye egyik legforgalmasabb útja, hiszen a kistérségi központként működő 23 ezres Békést köti össz e
a 70 ezres Békéscsabával, Mezőberénnyel és Szeghalommal . A forgalmas főút egy az egyben ketté szeli a várost ,
így Békés legforgalmasabb és leginkább leterhelt útja a belváros szívén halad át . Az átmenő teherforgalom
számos kellemetlenséget okoz a városban lakók számára . Ezek közül és ennek következtében a lakáso k
értékének csökkenése, az állandó erős zaj, nem is beszélve a közlekedési balesetek kockázatáról. Ami a lakások
állapotát illeti nem egyedi eset az ajtók, ablakok megsüllyedése, ami nem meglepő az olyan ingatlanok esetében ,
amelyek mindössze öt méter távolságra vannak a teherforgalom által nagymértékben terhelt f őútvonaltól .

Tisztelt Miniszter Úr !

Van-e lehetőség a teherforgalom korlátozására a 470-es főút Békés városát érintő szakaszán, kivéve persze a
célforgalmat? Es még egy, az előzőnél sokkal bátortalanabb kérdés: tekintettel a regionális szerepvállalá s
nyomán várható további forgalomnövekedésre, lát-e lehet őséget a közel jövőben egy békési elkerülő út
kivitelezésére?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . szeptember 17 .

Erdős Norbert
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